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Spørjetime i kommunestyre 14.12.16, spørsmål til ordfører: 
Kommunestyret kan ihht plan og bygningslovens §11-17 delegere myndighet til å vedta 

mindre endringer i kommuneplanens arealdel i samsvar med kommunelovens regler. 
Onsdag 9.mars ble det gjennomført kommunal folkevalgtopplæring om plansystemet for 

bla. kommunestyrets medlemmer. 

Det fremgikk fra talerstolen at dispensasjonssaker av prinsipiell art, eller dispensasjonsvedtak 

som omfatter større arealer med flere interessenter, skulle behandles av selve kommunestyret. 

 

Jeg spurte da derfor hvorvidt en konkret dispensasjonssøknad om å omgjøre 90 dekar avsett 

til "Bruk og vern av sjø og vassdrag med tilhøyrande strandsone" til oppdrettsanlegg,  

kunne avgjøres i utvalg for drift og utvikling (UDU), eller om kun selve kommunestyret 

kunne vedta dette. 

90 dekar er til sammenlikning på størrelse med nye Mjåtveit næringspark, større enn både 

Orrhøyen byggefelt og Dalemarka byggefelt, faktisk på størrelse med hele bebygde Frekhaug 

nord for Havnevegen. 

Svaret fra talerstolen til et samlet innkalt og lyttende kommunestyre var at nevnte sak måtte 

behandles av kommunestyret, ikke utvalget. 

 
Det motsatte har nå funnet sted. 
 
Hva skjedde? Hvorfor skjer dette? Ordfører var selv tilhører med talerett når UDU behandlet 

klage over det inntrufne, men grep ikke inn.  
Er omreguleringen på 90 dekar kanskje bare å regne for en "mindre endring"? Hvorfor er 

kommunestyret i så fall gitt opplæring i det motsatte? 
 
Mvh 
Ørjan Kristiansen 
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